
اخبارخبر كوتاه
آیا چین را شکست می دهیم؟

بازی مرگ و زندگی برای تیم المپیک

جذب یک مهاجم خارجی و معرفی دستیاران یحیی گل محمدی در پرسپولیس

قصه همیشگی یحیی در پرسپولیس

یک خارجی می رود، او برمی گردد!

سعید سرفرازیان 
از  صعود  برای  ایران  امید  فوتبال  ملی  تیم 
گروه Cمسابقات انتخابی المپیک توکیو و قهرمانی 
امیدهای قاره ی کهن امیدوار باشد باید از سد تیم 
چین که هر دو بازی قبلی خود را به کره جنوبی و 
ازبکستان باخته است را باشکست روبرو کند.البته 
این پیروزی زمانی برای ایران کار ساز خواهد بود 
که تیم ازبکستان که اینک با دو بازی و چهار امتیاز 
بالاتر از ایران یک امتیازی در جدول قرار دارد برابر 
کره جنوبی شکست بخورد. البته پیروزی با تفاضل 
بیشتر از دو گل برای ایران و شکست ازبکستان با 
ملی  دوم  مرحله ی  به  صعود  کلید  گل  دو  تفاضل 

پوشان امید ما خواهد بود.
 پیچیدگی صعود به مرحله ی بعد چالشی بود 
که تیم امید با نتایجی که به دست آورد رقم زد. از 
دست دادن موقعیت های عالی در بازی با ازبکستان 
منجر به این اما و اگر ها شده است.  هرچند اما و 
اگر در فوتبال ایران نامی آشناست سال های سالست  
تیم های ایران برای موفقیت با اما و اگر های فروانی 
روبرو بوده اند، در گروه C کره جنوبی با شش امتیاز 
خیال خود را صعود راحت کرده و ازبکستان با چهار 
و ایران با یک و چین هم بدون امتیاز در رده های 
و  ندارد  صعود  به  امیدی  چین  دارند.  قرار  بعدی 
تنها برای اعاده حیثیت و اعتبار فوتبال خود برابر 
ایران حاضر خواهد شد و همین موضوع کار برای 

شاگردان حمید استیلی را سخت تر خواهد کرد. تیم 
ایران بازی سوم خود را در همان ورزشگاهی برگزار 
برگزار کرد  را  قبلی خود  بازی  خواهد کرد که دو 
اما تیم های کره جنوبی و ازبکستان باید به بانکوک 
بروند همین که تیم کشورمان سفر نمی کند خود 
یک نکته ی مثبت است. ورزشگاه تینسولانون شهر 
ماه  دی  پنجم  و  بیست  چهارشنبه  امروز  سونگلا 
ساز  سرنوشت  و  حساس  دیدار  شاهد  جاری  سال 
شاگردان حمید استیلی برابر تیم امید چین خواهد 

بود بازی ایران و چین از ساعت ۱۳:۴۵ دقیقه آغاز 
خواهد شد. 

دارد  بازی  سیستم  تغییر  از  حکایت  خبرها 
این  به  ایرانی اش  تمام  فنی  و کادر  استیلی  ، گویا 
نتیجه رسیده اند از دو مهاجم نوک استفاده کنند در 
دو مسابقه ی ابتدایی الله  یار صیاد منش تنها مهاجم 
ایران در خط حمله بود که مهدی قائدی و محبی 
از جناحین چپ و راست به او کمک می کردند،اما 
برای بازی سوم که مهم است از دو مهاجم تخصصی 

در خط حمله استفاده خواهد شد تا فشار به خط 
بازی  در  صیاد منش  شود.  بیشتر  چین  دفاعی 
نخست که مقابل ازبکستان بود روز پرفروغی داشت 

اما بازی با کره چندان موفق نشان نداد.
قائدی  مهدی  و  او  چین  با  بازی  امیدواریم   
از  گله  و  حرف  بگذارند.  سر  پشت  را  موفقی  روز 
اما  است  زیاد  فوتبال  فدراسیون  و  استیلی  حمید 
متهم  تا  برسد  پایان  به  بازی  این  کنیم  صبر  باید 
زده ایم.  برهم  را  فنی  کادر  و  تیم  تمرکز  نشویم 
حسرت چهل و چهار ساله برای رسیدن به المپیک 
ولی  برخورد کرد  آن ساده  با  نیست که  مسئله ای 
مدیران ورزش و فوتبال کشور یاد گرفته اند بدون 
درو  هم  محصول خوب  ویژه  مراقبتهای  و  کاشتن 
یک  نداشتن  از  مسابقات  از  قبل  که  تیمی  کنند. 
آن  از  می شود  چگونه  بود  بهره  بی  مدون  راهبرد 
انتظار معجزه و نتایج خوب داشت. تغییر سه مربی 
شاهکارهای  از  یکی  تنها  محدود  زمانی  بازه ی  در 
مدیران ورزش و فوتبال ایران است. عدم برگزاری 
مسابقات تدارکاتی و لج بازی مدیر تیم با سرمربیان 
هم  دست  به  دست  همه  و  همه  سابق  مستعفی 
انتخابی  مقدماتی  مرحله ی  از  عبور  دغدغه  تا  داد 
المپیک به دغدغه ی اصلی تیم بدل شود. امیدواریم 
دور  به  امید  تیم  و صعود  موفقیت  لازمه ی  آن چه 
دوم مسابقات انتخابی المپیک توکیو است امروز در 

تایلند مهیا شود.

مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس گفت: با 
جدایی حسین ماهینی، فرشاد احمدزاده و جونیور 
براندائو و  پیوستن اوساگونا به پرسپولیس فهرست 

هجده نفره بزرگسالان تیم دو جای خالی دارد.
وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  قدوسی  حسین 
فهرست سرخپوشان برای حضور در ادامه رقابت های 
با جدایی حسین ماهینی، فرشاد  برتر گفت:  لیگ 
احمدزاده و جونیور براندائو و پیوستن اوساگونا به 
پرسپولیس فهرست هجده نفره بزرگسالان تیم دو 
تلاش  شده  انجام  اقدامات  طبق  دارد.  خالی  جای 
می شود توافقات اولیه با یکی از گزینه های خارجی 

بازیکن آزاد نیز هست برای  باشگاه و سرمربی که 
تقویت خط حمله به توافق قطعی و رسمی تبدیل 
جذب  آزاد  سهمیه  عنوان  به  بازیکن  این  شود. 

می شود.
وی افزود: هر تیم می تواند سه بازیکن آزاد در 
انتقالات جذب  طول فصل و خارج از زمان نقل و 
بهره  قانون  و  سهمیه  این  از  پرسپولیس  و  کند 
خواهد برد. به اطلاع هواداران می رسانیم آقای گل 
محمدی که طی دو روز اخیر جذب اوساگونا و یک 
مهاجم خارجی دیگر طبق نظر موافق ایشان جذب 
دیگری  برنامه  خارجی  مهاجم  جذب  جز  شده اند 

برای نقل و انتقالات ندارد.
قدوسی خاطرنشان کرد: البته به واسطه اینکه 
طول  در  دارد  خالی  جای  یک  بزرگسالان  لیست 
بود  آزاد  بازیکن  جذب  به  نیاز  اگر  دوم  فصل  نیم 
وجود  ایرانی  کارآمد  آزاد  بازیکن  که  صورتی  در 
داشته باشد می توان اقدام کرد. مدیر روابط عمومی 
پرسپولیس در ادامه عنوان کرد: آقای گل محمدی 
باشگاه  به  مذاکره  برای  امروز  را  دیگری  نام  هیچ 
اعلام نکرده اند و در فرصت دو روزه طبق نظر ایشان 

تلاش شد تیم تقویت شود.
روز  همچنین  کرد:  بیان  قدوسی  حسین 

داوود  دستیار،  مطهری  حمید  قرارداد  سه شنبه 
فنایی مربی گلرها، مظاهر مربی بدنساز و عسگری 
آنالیزور امضا خواهد شد. توافقات لازم در این باره 
مربی  سیدی  محسن  همچنین  است.  شده  انجام 
گلرهای زحمتکش تیم روز سه شنبه پس از توافق 
از  انصاریفرد  شد.  خواهد  جدا  تیم  از  انصاریفرد  با 

زحمات وی تقدیر کرد.
باقری  کریم  با  تماس  در  هم  گل محمدی 
سه شنبه  روز  و  شد  جویا  را  تیم  وضعیت  آخرین 
مراسم معارفه وی در تمرین و قبل از بازی دوستانه 

با بادران انجام می شود.

امیرکریمی
اند  نوشته  یحیی گل محمدی  ورزشی  زندگی  قاموس  در  انگار 
که حتما باید در پرسپولیس جایگزین یک مربی خارجی شود.  فرقی    
ابرها  بد، روی  یا  باشد  با آن مربی خوب  نمی کند حال پرسپولیس 
سیر کند یا کف نشین خیابان ها باشد و اینکه بر صدرجدول تکیه زده 
باشد یا در کمرکش جدول، روزهای خوب گذشته را به خاطر بیاورد!

سکان  مسئولیت  محمدی  گل  یحیی  که  هست  دوم  بار  این 
پرسپولیس را در اختیار می گیرد اما این بار بعد از قریب هفت سال 
دوری با موهایی که به آرامی می شود رنگ خاکستری را نیز در گوشه 

و کنارش مشاهده کرد. 
او سپرده شد،  به  پرسپولیس  باری که سکان رهبری  نخستین 

سرمربی صبایی بود که حالا موجودیت خارجی ندارد. 
و  نبود  یارموافق  چندان  او  با  مربیگری  راه  ابتدای  در  بخت 
از  به آن صورت کاری  نساجی  و  یزد  تربیت  تجاربش در  نخستین 
اندوزی بود که پرسپولیس  نبرد. درصبا هنوز مشغول تجربه  پیش 
هزینه  با  تا  کند  کمک  ژوزه  مانوئل  به  تا  آمد  او  آمد.  سراغش  به 
که  بیندازد  ریل  روی  را  پرسپولیس  شده،  برایش  که  کلانی  های 
نشد. ماند و کمک کرد و از نیم فصل جای ژوزه ای اخراج شده را 
توپ  به  پا  بود که  دورانی  از  بیشتر  روزها  آن  در  اعتبارش  گرفت. 
می زد تا مربیگری اش. با این حال در پرسپولیس و نیم فصل دوم 
باخت  دو  فقط  نیم فصل  و در یک  کار کرد  انصافا خوب  آن سال 
را تجربه کرد ودر حذفی به فینال رسید ودرمقابل سپاهان مدعی 
دوبارهم پیش افتاد اما یک بار اشتباه فاحش مدافع و یک بار هم 
دروازه بان روی او و تیمش آوار شد و در نهایت در ضیافت پنالتی 

بازی را واگذار کرد.
او بازی و نیمکت پرسپولیس را به اتفاقی باخت که در برنامه نود 

بر سر خداحافظی غریبانه مهدی مهدوی کیا رقم خورد. از سراحساس 
استعفا داد و نیمکت را به نفرات بعدی سپرد و مسیر مربیگری اش را 

به گونه دیگری پیش برد.
بازگشت مجدد یحیی

لیگ  قهرمانی  شاید  است.  شده  تر  پخته  حالا  اما  امروز  یحیی 
بازی  تنوع  با  و  او جسور، دونده، پرتلاش  اما تیم های  باشد  نداشته 
می کنند. او دوبار با ذوب آهن قهرمان حذفی شده، باشهر خودرو تیم 
قابل احترامی ساخته و در نیم فصل اول پرسپولیس را شکست داده 
و حتی سال پیش توانسته سهمیه آسیا را بگیرد. همه این دستاوردها 
با تیمی که سال قبل از شدت میزان مشکلات ملی در خطر انحلال 
نیمکت  »آلترناتیو«  دیگران  و  کریمی  دایی،  از  بیش  حالا  او  بود. 
پرسپولیس است و دیدیم که به این نیمکت هم رسید. او حالا یک 
تیم صدرجدولی را تحویل گرفته که سه سال پی در پی قهرمان ایران 

شده و امسال به دنبال چهارمین قهرمانی است.
آقای گل محمدی این گوی و این میدان

هم  دست  یک  انگشتان  اندازه  به  فوتبال  طلایی  نسل  ازآن 
خاکپور،  استیلی،  عزیزی،  دایی،  نبودند؛  موفق  مربیگری  درعرصه 
همه  آرزوی  حال  این  با  سوختند.  طریقی  به  ...همگی  و  منصوریان 
رسیدن به نیمکت آبی و قرمزهای پایتخت است. نیمکتی که نشستن 
باید دید  احیا کند.  را دوباره  برند مربیگری شان  تواند  روی آن می 
او قرار گرفته  ازین فرصتی که در اختیار  و نظاره کرد گل محمدی 
استفاده می کند و بر محبوبیت ومقبولیت فوتبالی خود می افزاید یا 
او هم راه هم نسل های خود را در پیش خواهد گرفت و هرچه پنبه 

بود را رشته می کند.
گل محمدی و ستاره ها

هر چقدر گل محمدی دربازی گرفتن از جوانان و بازیکنان رده 

میانی فوتبال تبحر دارد اما ظاهرا تمایلی به در اختیارداشتن بازیکنان 
نامی و ستاره ندارد. در مورد او گفته می شود شاید قدرت مدیریت 
آنها را به خاطر نجابت ذاتی و شخصیت آرام وجودش ندارد هرچند 
او حالا پخته تر از قبل است و مقتدرتر. مهدوی کیا، کاظمیان و علی 
کریمی نام های بزرگی بودند که در زمان گل محمدی یا چهارگوشه 

مستطیل سبز را بوسیدند یا به تیم های دیگر رفتند.
 مردبازی های بزرگ

کم  میادین  مربی  عنوان  به  چندسال  این  در  محمدی  گل 
وکوچکی رو تجربه نکرده! حضور در فینال جام حذفی و بازی های 
مربیان   و  ها  تیم  با  تقابل  عیار  او  داده  نشان  مدعیان،  مقابل  رودرو 

بزرگ را دارد و در بازی های مستقیم از پیش بازنده نیست. 
هرچند فشار سنگینی روی نیمکت پرسپولیس انتظار او را می 
کشد اما مرد روزهای پیش روی سرخپوشان، قطعا آماده تر از هفت 
سال قبل پا به این میدان گذاشته است. کمی باید صبر کنیم تا ببینیم 

از از ماه سنگین و پرفشار بهمن ماه چگونه عبور خواهد کرد.

بیانیه کیمیا را یکی دیگر نوشته بود

علی نژاد تاكید كرد: دخالتی در انتخاب سرمربی نداریم
سرپرست معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش گفت: هر 
فدراسیون با توجه به شرایط خودش می تواند در مورد انتخاب سرمربی 

تیم ملی تصمیم بگیرد و وزارت ورزش دخالتی در این مورد نمی کند.
از اعضای تیم ملی  مهدی علی نژاد، با حضور در مراسم استقبال 
والیبال ایران اظهار داشت: ابتدا باید به مردم ایران، مجموعه ورزش کشور، 
مجموعه والیبال و همه افرادی که در این راه کمک کردند تبریک بگویم. 

اتفاق خوبی بود که والیبال ایران رقم زد که باعث خوشحالی است.
اقتدار خوبی  اخیر  رقابت های  در  ایران  ملی پوشان  داد:  ادامه  وی 
داشتند و در فینال موفق شدند با نتیجه ۳ بر صفر چینِ میزبان را شکست 

دهند و برای دومین دوره متوالی سهمیه المپیک را کسب کنند.
سرپرست معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای افزود :این اتفاق نشان 
دهنده برنامه ریزی خوب فدراسیون است. بعد از سال ها حالا کاروان ایران 
دو رشته تیمی به نام های بسکتبال و والیبال را به صورت همزمان در 

رقابت های المپیک خواهد داشت که این موضوع بسیار ارزشمند است.
وی خاطرنشان کرد: ورزشکاران ایران تاکنون موفق به کسب ۴۱ 
سهمیه شده اند و این روند باید ادامه پیدا کند و تعداد سهمیه ها بالاتر برود. 
والیبال ایران المپیکی شد و از حالا برنامه ریزی ویژه ای خواهیم داشت تا 
این رشته حضور قدرتمندی در پیکارهای المپیک داشته باشد، چراکه به 

عقیده من توان والیبال ایران فراتر از قاره کهن است
و  فوتبال  در  خارجی  مربیان  توسط  ایران  ترک  درمورد  علینژاد 
اینکه آیا این اتفاق برای کولاکوویچ هم رخ خواهد داد یا خیر، تصریح 
کرد: اینگونه نیست که ما یک سیاست واحد برای همه رشته ها داشته 
باشیم. هر رشته ای شرایط خاص خود را دارد. فدراسیون والیبال باید در 
مورد آینده کولاکوویچ تصمیم بگیرد. وی درخصوص اهدای پاداش به 
ملی پوشان والیبال، عنوان کرد: یک تصمیم کلی در ستاد المپیک گرفته 
بر اساس همان مصوبه  شده که شرایط آن مشخص شده است. قطعاً 
پاداش هایی هم به ملی پوشان والیبال که کسب سهمیه کرده اند پرداخت 
خواهد شد. ۳۰ میلیون به زودی به والیبال پرداخت می شود و ۳۰ میلیون 
هم به نفرات اعزامی به المپیک پرداخت خواهد شد، چون به هر حال 

ممکن است تغییراتی در ترکیب تیم ملی برای آن رقابت ها ایجاد شود.
سرپرست معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
درمورد اظهارات حمیداوی، مالک باشگاه شهر خودرو مبنی بر اینکه برای 

صدور رضایت نامه یحیی گل محمدی برای حضور در پرسپولیس مجبور 
به این کار شدند، تصریح کرد: من در جریان این اظهارات نیستم. من با 
انصاری فرد و حمیداوی حرفی نزدم و مطلع نیستم. اگر حمیداوی این 
صحبت ها را واقعاً مطرح کرده باشد که شک دارم اینگونه باشد، امیدوارم 
اسنادش را هم ارائه کند. من چون اطلاع زیادی از این موضوع ندارم و 
نمی توانم اظهارنظر کنم، اما در مجموع باید بگویم که شأن وزارت ورزش 
این نیست که وارد نقل وانتقالات باشگاه ها شود. احتمالاً برای این انتقال 
باشگاه ها با هم توافق کرده اند. علینژاد درخصوص شانس تیم ملی فوتبال 
که  است  زود  هنوز  گفت:  توکیو،  المپیک ۲۰۲۰  به  برای صعود  امید 
بخواهیم درمورد این تیم حرف بزنیم، چون آنها درگیر رقابت ها هستند. 
به هر حال شاگردان استیلی هنوز شانس صعود دارند. ورزش غیرقابل 
پیش بینی است. باید صبر کنیم تا شرایط را ببینیم و سپس اظهارنظر 

کنیم.
وی با اشاره به انتخاب سرمربی برای تیم ملی فوتبال ایران و مطرح 
شدن نام چند گزینه داخلی و خارجی، اظهار داشت: تصمیمات در این 
خصوص به فدراسیون فوتبال ربط دارد. ما یک سیاست کلی داریم و 
دوست داریم که از توان مربیان داخلی هم استفاده کنیم. هر فدراسیون 

با توجه به شرایط خودش می تواند 
ملی  تیم  انتخاب سرمربی  درمورد 
ورزش  وزارت  و  بگیرد  تصمیم 
و  نمی کند  مورد  این  در  دخالتی 
همه چیز برعهده فدراسیون است. 
چند سالی که من در ووشو بودم، 
ارگانی  هیچ  دخالت  بدون  خودم 
ملی  تیم  سرمربی  انتخاب  برای 

تصمیم گیری می کردم.
ورزش  معاونت  سرپرست 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان در پاسخ به سوالی مبنی 
بر کوچ ورزشکارانی همچون کیمیا 
علیزاده از ایران و کناره گیری سارا 
خادم الشریعه از حضور در تیم ملی 

شطرنج، تصریح کرد: موضوع خادم الشریعه ربطی به مهاجرت ندارد، اما 
علیزاده بعد از ترک ایران یک بیانیه سیاسی داده که فکر می کنیم نوشتن 
آن کار خودش نیست و افرادی برایش نوشته اند. باعث تأسف است چون 
علیزاده مدیون نظام و مردم بوده و در همین شرایط رشد کرده است. 
حمایت های بی نظیری از وی شده که به مدال المپیک رسید و پس از آن 

هم که باومیت های متعدد و بیماری هایی هم روبرو شد.
وی در ادامه با بیان اینکه علیزاده با آن بیانیه تمام موضوعات را 
بدی  آن  به  اگر شرایط  که  است  این  من  برد، گفت: سوال  زیر سوال 
کرد  تغییر  ایران  در  زندگی اش  چگونه  پس  نوشته  علیزاده  که  است 
و به این موفقیت ها رسید؟ حمایت های مالی بسیار خوبی از وی شد. 
اگر او می خواست مهاجرت کند مشکلی نبود، اما صداقت را نباید زیر پا 

می گذاشت.
سرپرست معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
افزود: علیزاده احتمالاً برای زود محقق شدن اهدافش یک سری صحبت ها 
را مطرح کرده است. همه ابتدا باید پهلوانی یاد بگیریم و سپس به قهرمانی 
برسیم. به ورزشکاری لقب قهرمان ملی می دهند که متعلق به مردم باشد 

وگرنه اسامی دیگری باید به آنها داد که نمی توانم بیان کنم.

بسار رسن: جدایی ام از پرسپولیس 
صحت ندارد

هافبک عراقی تیم فوتبال پرسپولیس با رد 
پیشنهادش از باشگاه الشرطه، گفت: به قراردادم 

با پرسپولیس احترام می گذارم.
خبر  شدن  مطرح  از  بعد  رسن  بشار 
پیوستنش به تیم الشرطه عراق، گفت: خبرهایی 
الشرطه مطرح می  تیم  پیرامون حضورم در  که 
شود عاری از حقیقت است و دقیق نیست. من 
با یکی از هواداران تیم الشرطه صحبت کردم و 
این تیم نیست  به  انتقالم  برای  گفتم که مانعی 

ولی خبر به رسانه ها رسید.
به  کرد:  تاکید  پرسپولیس  عراقی  هافبک 
تا  و  گذارم  می  احترام  پرسپولیس  با  قراردادم 
اینکه  باوجود  مانم.  تیم می  این  در  پایان فصل 
مطالبات مالی ام را به موقع دریافت نکرده ام اما 

با تیم قرمز ادامه می دهم.

مشکل آقایی برای انتقال به ذوب آهن 
حل شد

مهاجم آبی پوشان که سه فصل و نیم دیگر 
با این تیم قرارداد دارد، پس از حل مشکلی که 
داشت به صورت قرضی راهی ذوب آهن شد. در 
حالی که خبر انتقال سجاد آقایی به باشگاه ذوب 
آهن آمد و حتی عکس او کنار مدیرعامل ذوب 
آهن منتشر شد، باشگاه استقلال موضع جدیدی 
امروز  کرد.  اعلام  باطل  را  انتقال  این  و  گرفت 
مشکل این بازیکن حل شد و با رضایت باشگاه 
استقلال به صورت قرضی و تنها برای نیم فصل 

راهی باشگاه ذوب آهن شد.
در همین رابطه بهرام امیری معاون اجرایی 
و مسئول کمیته نقل و انتقالات استقلال اظهار 
داشت: این انتقال قرضی و تنها برای نیم فصل 
که  گردید  اتخاذ  رو  این  از  تصمیم  این  و  است 
داشته  کردن  بازی  برای  بیشتری  فرصت  آقایی 

باشد و باتجربه تر شود.
که  این  بیان  با  پوشان  آبی  اجرایی  معاون 
اضافه  است  دار  آینده  و  مستعد  بازیکنی  آقایی 
کرد: حتما آقایی از ابتدای فصل باتجربه بیشتری 
تیم  به  آهن کسب کرده  از حضور در ذوب  که 

خودش باز خواهد گشت. 

فرهاد مجیدی و ادامه مسیر 
استراماچونی در استقلال

دیداری  در  امروز  استقلال  فوتبال  تیم 
تدارکاتی مقابل تیم امید همین باشگاه به میدان 
رفت که این نخستین بازی آبی پوشان با هدایت 

فرهاد مجیدی بود.
تعویض های  و  بازی  این  نتیجه  از  فارغ 
با  دیدار  این  در  پوشان  آبی  گرفته،  صورت 
غفوری،  وریا  حسینی،  حسین  سید  ترکیب؛ 
چشمی،  روزبه  دانشگر،  محمد  پور،  زکی  میلاد 
عارف غلامی، فرشید باقری، علی کریمی، فرشید 
اسماعیلی، آرش رضاوند و ارسلان مطهری بازی 

را آغاز کرد.
نگاهی به این ترکیب نشان می دهد آبی ها 
همچنان با استفاده از سه دفاع میانی )چشمی، 
دانشگر و غلامی( بازی می کنند که این روشی 

است که استراماچونی در این تیم جا انداخت.
چینش سایر نفرات نیز به همان شکل سابق 
را در  باقری جای ریگی  تفاوت که  این  با  است 
نوک  در  مطهری  ارسلان  و  گرفته  کریمی  کنار 

حمله به جای دیاباته بازی کرد. 
فرشید اسماعیلی هم مطابق معمول نقش 
آرش  و  کرد  ایفا  را  پوشان  آبی  بازیساز  هافبک 
مهاجمان  از  یکی  که  هایی  زمان  همه  رضاوند 

نبود، نقش مهاجم سایه و مکمل را ایفا نمود.
بود  بازی  آغاز  برای  استقلال  ترکیب  این 
متعددی صورت  تعویض های  بازی  در جریان  و 
جای  نیمکت  روی  از  بازیکن  چند  و  گرفت 

بازیکنان داخل زمین را گرفتند.

پیام احساسی حسین ماهینی بعد از 
جدایی از پرسپولیس

حسین ماهینی بعد از جدایی از پرسپولیس 
پیامی را منتشر کرد.

بعد از انتخاب یحیی گل محمدی به عنوان 
پرسپولیس، حسین  فوتبال  تیم  سرمربی جدید 
قرار گرفت  باشگاه  این  مازاد  لیست  در  ماهینی 
شد.  جدا  سرخپوشان  جمع  از  گذشته  شب  و 
پرسپولیس  در  سال  هفت  حدود  که  ماهینی 
تیم محسوب  این  دوم  کاپیتان  و  داشت  حضور 
از این جدایی پیامی را در صفحه  می شد، بعد 

شخصی خود منتشر کرد.
»ممنونم  نوشت:  خصوص  این  در  ماهینی 
باشگاه بزرگ پرسپولیس که اجازه داد هفت  از 
ام  بچگی  آرزوی  که  مقدسش  پیراهن  فصل، 
که  پرسپولیس  عزیز  هوادارن  از  بپوشم.  را  بود 
کردند،  تحمل  مرا  و  بودند  پشتم  جوره  همه 
از  کشیدند،  زحمت  برایم  که  مربیانی  تمام  از 
و  خندیدیم  کنارشان  که  خوبم  های  همبازی 
تدارکات  زحمتکش  های  بچه  از  کردیم،  گریه 
از  تیم،  عاشق  ماساژورهای  و  عزیز  دکترهای  و 
خیلی  که  ها  رسانه  و  خبرنگارم  دوستان  تمام 
بدقولی  و  بدهم  را  جوابشان  نتوانستم  ها  وقت 
کردم، از همسر عزیزم که مثل کوه پشتم بود و 
همیشه حمایتم می کرد، از پدر و مادرم که آیه 
الکرسی از دستشان نمی افتاد، از تمام دوستانم 
در نقطه نقطه ایران عزیزمان و یک عذرخواهی 
یا  اگر صحبتی  استقلال  بزرگ  تیم  هواداران  از 
ناراحتی تان شدم،  باعث  و  از من دیدند  توییتی 

لطفا حلال کنید.
هر آمدنی، رفتنی هم دارد و وجدانم راحت 
است که هرچه در توانم بود برای تیمم گذاشتم، 
سر  منتی  هیچ  فوتبال.  زمین  از  بیرون  حتی 
احدی ندارم و هرکاری برای تیممان کردم، دلی 
بود که خیلی مواقع به ضررم تمام می شد ولی 
انجام دادم که تیم ضربه نخورد. در آخر باز هم 
چیزی ندارم جز تشکر کردن از همه و به امید 
پوکر قهرمانی. از طرف هواداری که پرسپولیسی 
به دنیا آمد، پرسپولیسی ماند، بازوبند مقدسش 
رود. حسین  دنیا می  از  پرسپولیسی  و  بست  را 

ماهینی.«

حمیداوی: 
فشار قوی گذاشتند، یحیی را بردند!

مالک باشگاه شهرخودرو اظهارات مدیرعامل 
برای  زیادی  فشار  کرد  اعلام  و  رد  را  پرسپولیس 
صدور رضایت نامه گل محمدی روی آنها بوده است.

با  تلفنی  گفت وگوی  در  حمیداوی  فرهاد 
برنامه فوتبال برتر درباره صحبت های محمدحسن 
انصاری فرد، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس پیرامون 
متاسفانه در  ابراز کرد:  انتقال یحیی گل محمدی 
پرواز بودم و وقتی رسیدم، مدیر رسانه ای باشگاه با 
من تماس گرفتند و گفتند آقای انصاری فرد مهمان 
برنامه شما بوده و گفتند دو جلسه با ایشان داشتیم 
ولی واقعیت این است که ما با ایشان سه جلسه را 

برگزار کردیم.
او ادامه داد: اینکه امروز روز شلوغی بوده، 
درست نیست و ما سه روز شلوغ داشتیم. در ۷۲ 

ساعت اخیر بنده فقط سه ساعت خوابیدم.
بیانیه ای  درباره  شهرخودرو  باشگاه  مالک 
که دادند و عنوان کردند برای صدور رضایت نامه 
شدند،  کار  این  به  مجبور  گل محمدی  یحیی 
اظهار کرد: بنده متوجه شدم که آقای انصاری فرد 
نبوده  شهرخودرو  باشگاه  روی  فشاری  گفتند 
جانب  از  فشاری  گفتند  درایت  با  ایشان  است. 
از  دارد،  صحت  بله،  است.  نبوده  ایشان  شخص 
اگر  ولی  نبوده  انصاری فرد  آقای  شخص  جانب 
خصوصی  سازمان  یک  وقتی  نبوده،  فشاری 
برای یک  تومان  میلیارد  باشگاه داری و ۴۰-۵۰ 
سه  یا  دو  یک،  با  می کند،  هزینه  آسیایی  تیم 
رضایت نامه سرمربی اش  پرداخت  تومان  میلیارد 
که سرمایه مملکت است، به این شکل موافقت 

می کند و از این اتفاق به راحتی می گذرد؟
آقای  متاسفانه  کرد:  تصریح  حمیداوی 
و  کردند  مصاحبه ای  سایت  یک  در  انصاری فرد 
گفتند شهرخودرویی ها بیزینس کردند؛ بله ما بنا 
بر درخواست سرمربی وقت خود، ۷-۶ بازیکن را 

از دست دادیم و به این شکل بیزینس کردیم!
انتقالات شهرخودرو گفت:  او درباره نقل و 
امروز  و  کردیم  جذب  اوکراینی  بازیکن  یک 
اضافه  تیم  به  فیفا  سهمیه  به عنوان  سه شنبه 
می شود. مبلغ قرارداد او نیز ۳۰۰ هزار دلار است 
با  انتقالات  و  نقل  این  همه  که  بگوییم  باید  و 

تفکرات سرمربی وقت ما بوده است.
اگر  شد:  یادآور  شهرخودرو  باشگاه  مالک 
به پرسپولیس مثلا مبلغ میلیاردی گفتیم، یک 
سنگ بزرگ گذاشتیم که عملا پرسپولیس از این 
انتقال بگذرد ولی عملا نگذشت و از طرف دیگر، 

فشارها بیشتر و بیشتر شد.
حمیداوی عنوان کرد: خودتان می دانید که 
من نمی توانم بگویم چه عزیزی این کار را کرده ولی 
اگر فشار روی باشگاه ما نبود، چرا باید این انتقال رخ 
می داد و باشگاهی که ۵۰ میلیارد هزینه کرده، به 
خاطر مثلا یک میلیارد، سرمربی و سرمایه مملکت 

خود را از دست بدهد و ضرر کند؟
او اضافه کرد: امروز سه شنبه باید سرمربی خود 
را معرفی کنیم چون جمعه با شاهین شهرداری 
بوشهر و چهار روز پس از آن، در آسیا بازی داریم؛ 

جمع کردن این اتفاقات بسیار بسیار سخت است.
مالک باشگاه شهرخودرو خطاب به هواداران 
سلام  تیممان  دوازدهم  یاران  به  گفت:  تیم  این 
را می رویم.  راه  ادامه  اتحاد  با  و می گویم  می کنم 
قول می دهم به عنوان یکی از مدیران فوتبالی این 
مملکت که سبقه ملی دارد، پرچم خراسان کبیر 
که به اهتزاز درآمده، برافراشته خواهد ماند. با نتایج 
زمین چمن  در  اتفاقات  که  ثابت می کنیم  خوب 
رابطه  اینکه هنوز هم  بیان  با  می افتد. حمیداوی 
خوبی با آقای گل محمدی داریم، اظهار کرد: من 
هم تایید می کنم که آقای انصاری فرد زنگی نزده 
است. ایشان زنگ نزده و فقط سه بار به دفتر ما 
آمدند. سنگ گذاشتیم تا این انتقال رخ ندهد، اما 
فشار خیلی قوی روی ما بود وگرنه باشگاه ما نباید 
روز دوشنبه بدون سرمربی می شد. سنگ بزرگی 
گذاشتیم ولی مبلغ رضایت نامه را پرداخت کردند. 
)مالک باشگاه شهرخودرو در این لحظه رقم دقیق 

صدور رضایت نامه را اعلام نکرد(
او ادامه داد: برای باشگاه پرسپولیس آرزوی 
مردم  برای  هستم  امیدوار  و  می کنم  موفقیت 

خوب ایران اتفاقات خوبی بیفتد.
مالک باشگاه شهرخودرو تصریح کرد: همه 
جذب  را  گل محمدی  یحیی  نیاز  مورد  نفرات 
مهاجم  فردا  یا  امروز)سه شنبه(  طی  کردیم. 
تیم  و  می شود  اضافه  ما  جمع  به  هم  اوکراینی 

تکمیل خواهد شد.
حمیداوی عنوان کرد: دوست ندارم به تمام 
موارد اشاره کنم ولی ما نماینده ایران هستیم و 
قرار است پرچم ایران را در رقابت های بین المللی 
باشگاه های  وقتی  داشتیم  انتظار  ما  ببریم.  بالا 
خیلی  دولت،  حمایت  تحت  عملا  و  دولتی 
راحت می توانند یک سری کارها را انجام دهند 
شهرخودرو  باشگاه  از  دارند،  هوادار  الحمدلله  و 
حمایت  بیشتر  هم  خراسان  نماینده  تنها  و 

می کردند.
اجبار،  شرایط  در  ما  اینکه  بر  تاکید  با  او 
را  گل محمدی  رضایت نامه  صدور  از  غیر  راهی 
نداشتیم، گفت: جلسه آخر هیأت مدیره باشگاه 
امروز   ۱۱ ساعت  جدید  سرمربی  انتخاب  برای 
منصوریان،  آقایان  و  می شود  برگزار  سه شنبه 
مدنظر  نفرات  پرتغالی  گزینه  یک  و  سرآسیایی 

ما هستند.
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